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He further pointed out that BOB tried to talk about 
politics all the time, which WILSON was not interested in, 
therefore, never paid much attention to the conversation. He 
did recall on one occasion while they were in the bar, BOB was 
talking about politics and Was becoming a little excited so 
he told him to "cool it". WILSON said the last time he saw 
BOB was on the evening of May 29, 1968, at the bar where the 
aforementioned incident occurred.

WILSON furnishe-d the following description and back- 
ground-information regarding BOB:

Race 
.Sex 
Age 
Height 

’Weight 
•Build 
Hair 
Characteristics 
Complexion 
Relatives

White
Male
24 years
514" - 515"
130 pounds
Thin
Black, combed straight back
Spoke with an accent, knew Karate
Olive
Mother, father and brother

WILSON was driven to Commerce, California, and obtained 
a page of an address book from RHONDA GREEN which read:

"BOB ANDRESE, 573-0015"

WILSON explained this was the BOB he worked with who 
frequented the Golden Garter with him.

WILSON furnished the following background information:

Race 
Sex
Birth Data

He ight 
Weight 
Hair 
Eyes

White

Chandler 
5'10" 
166 pounds 
Brown, curly 
Grey
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Complexion
Tattoos

Education
Arrests

Selective Service Nc 
Drivers License No.

Light
Scorpion - inside lower left arm;
Spider with "JIMMY" - upper

right arm;
"TW" - lower right arm;
"LOVE THELMA" - upper left arm
10 years
i960., Santa Ana, Forgery,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/221/63
Date _________________________

ANWAR MUSA SAYEGH was recontacted in an effort 
to identify which SIRHAN brother he met on two occasions 
at the cafeteria at Pasadena City College.

The following photographs were exhibited to 
SAYEGH:

SIRHAN BISHARA SIRHAN 
SHARIF BISHARA SIRHAN 
SAIDALLAH BISHARA SIRHAN 
ADEL SIRHAN
MUNIR SIRHAN

SAYEGH selected the photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN and advised he is the individual whom he referred 
to in a previous interview with SA DWIGHT W, MORRISON on 
June 11, 1963, that he twice met at the above cafeteria, 
the last time being between 6:30 and 7:00 p.m. on June 4^ 
1963.

SAYEGH advised that to his knowledge he has 
not seen any of the other persons in the above photographs.

On 6/13/63 at San Marino, California P-Ip # Los Angeles 56-156^% ^0

by . SA DWIGHT W. MORRISON;^'*______________ Date dictated 6/21/63
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI: It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/11/63
Date_________________________

ANWAR MUSA SAYEGH, 2^97 Ridgeway Road, telephone 
number- 793-0763, advised he was born at
Mafrac, Jordan, and that he came to the United States by 
boat in 1957. SAYEGH advised he currently is a student at 
Pasadena City College and that his only employment is a 
Saturday job at Bennett's Rose Bowl Restaurant. SAYEGH 
advised that the above residence is owned by Mr. and Mrs. MORRIS 
and that they room and board foreign students in return for 
a few hours labor around their house and pool by these students. 
SAYEGH advised his father and mother are MUSA and RAFGH SAYEGH 
who currently live at 39 St. Joseph Avenue, Yonkers, New York. 
SAYEGH advised he is the President of the International 
Club at Pasadena City College, (it is noted that SAYEGH 
was observed this date to be driving a Pontiac convertible 
with black top and red body bearing California license 
VSB 639).

SAYEGH continued he generally drinks coffee at 
the cafeteria at Pasadena City College (POC), both before 
hrs class in the morning and in the evening on Tuesdays and 
Thursdays. He was first introduced to one of the SIRHAN 
brothers about two or three weeks ago during the morning 
coffee. It is not known which SIRHAN brother he met, 
ADEL or SIRHAN BISHARA SIRHAN. He had no conversation with 
this individual on that occasion. SAYEGH advised-the second ■ 
and last meeting with this individual was between 6:30 and 
7:00 p.m. Tuesday, June 4, 1968, which lasted about ten 
minutes. This meeting occurred in the presence of several 
other persons at the table, their names not recalled. On 
this occasion, he and this individual conversed. SAYEGH 
advised he asked th is individual if he were Moslem, and he 
answered that he was not. SAYEGH advised he then asked him 
if he were Catholic, and he answered that he was not. SAYEGH 
then asked him when he had come to the United States and he 
answered in 1957 on the boat "Christopher Columbus." SAYEGH 
then advised he then left for his class and that was the last 
time he saw this individual. SAYEGH recalled that at this 
meeting, this individual had introduced a friend of his, 
name not recalled, to the group. This person appeared to 
be quite hunchback, and he regularly frequents Bob's Restaurant

Qn 6/10/63 at San Marino, California pne # L°s Angeles 56-156-^^^Z

by SA DWIGHT W, MORRIS ON fjmk n t 6/10/63Date dictated--------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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and lives somewhere near PCC and is believed to be from 
Ind la.

SAYEGH advised that on that occasion, this individual 
appeared to be very calm and pleasant and neatly dressed, 
further description unknown. SAYEGH advised later when he 
learned Senator KENNEDY had been shot, he turned on his 
television set where he observed the person being held in 
custody for the shooting. SAYEGH advised he could not identify 
this person as the individual previously mentioned SAYEGH 
advised he later learned the name of this person was SIRHAN 
BISHARA SIRHAN and made inquiry with his school friends 
asking if he was the same SIRHAN with whom they had coffee, 
SAYEGH advised he learned that two of his acquaintances 
were close friends of SIRHAN BISHARA SIRHAN. One of the 
acquaintances was identified as IVAN (LNU), a student at PCC 
who lives on North Hill Avenue, Pasadena, and who is employed 
daily after ^:00 p.m. at Allied Auto Parts on Colorado 
Boulevard, Pasadena, The other acquaintance was identified 
as JOE (LNU) also a.student at PCC. They said they were going 
to go by ADEL SIRHAN1s home and invited SAYEGH to come with 
them, SAYEGH advised he had to take a psychology test at 
that time and was unable to accompany them. He advised later 
that JOE (LNU) told him they did not go to ADEL'S so as to not 
add to the confusion. SAYEGH advised he told JOE that he 
should contact the aporooriate authorities in view of his 
long friendship with SIRHAN BISHARA SIRHAN, but JOE told him 
that he was not going.' to contact anyone but would tell every­
thing he knew about SIRHAN BISHARA SIRHAN if the authorities 
came to him.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date W6&

MARGARET V. ROLEN, 11005 Stockwell Drive, Lynwood, 
California, telephone 631-7112, telephonically furnished the 
following information:

ROLEN advised that she is presently employed as 
sales personnel for one of JOHN H. WEIDNER’S health food 
stores, located at 7822 East Florence Avenue, Downey, 
California.

She said the only thing she could recall regarding 
SIRHAN BISHARA SIRHAN is that he made deliveries to her store 
from their main store approximately three times a week and 
would remain in their store for approximately ten to fifteen 
minutes on each delivery. She believed he first started 
making deliveries around Christmas 1967 until about February 
or March 1968.

During these deliveries, she recalled -SIRHAN to be 
a very polite, cooperative young man. She said he seemed 
to be very nice and could not think of anything derogatory 
regarding his conduct. She knew of nothing regarding his 
personal life or beliefs and actually she did not know his 
full name. She recalled when she first saw him that she 
and her co-worker, LOIS PALMER, asked him his name. He 
replied, "Call me SAUL".

She concluded that she was very shocked by the 
incident involving SIRHAN and if there is any further information 
concerning this matter, she would be more than willing to furnish 
the same.

Mrs. ROLEN is leaving the city for a visit at a 
relative’s home in San Bernardino, California and will be 
on vacation for approximately two weeks.

On 6/15/68 nt. Los Angeles, California Fnp # Los Angeles 56-156-^^^

by EDWARD SCOTT, JR./mmc Date dictated 6/15/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date _____ 6/Z/68____________

Mrs. CLAUSINE GRAY advised that she is temporarily 
living at 843 North Las Palmas, Los Angeles, California, until 
June 22, 1968. After that she will be at her permanent home 
address, 2972 Whitby Drive, Doraville, Georgia, telephone '
Number 938-5320.

She stated that on June 4, 1968, at approximately 
10:00 a.m., she and her husband, H. E. GRAY, entered the waitipg. 
room at the Atlanta, Georgia, Municipal Airport to board Delta 
Flight 885j nonstop to Los Angeles. They sat down in the waiting 
room and seated across from her was a white female who was talking 
in a very loud voice. She recalls this female saying the 
approximate words, "Wouldn't it be thrilling to be hit by the 
same (or a) bullet that hit (or was fired at) Kennedy." This 
female did not appear to be talking to anyone in particular 
but just talking to everyone around her. Mrs. GRAY does not 
recall hearing any of this female’s prior conversation leading 
up to this statement. Her conversation seemed Jovial in nature.

Mrs. GRAY next heard the same female say something 
to the effect that finally her luck is changing or has changed, 
which Mrs. GRAY felt was in connection with her catching this 
particular flight to Los Angeles. The female did not appear to 
be with anyone except that when she was standing in line waiting 
to board the plane, an older female in her early fifties, 5' 2" 
tall, and with gray hair, was standing next to her and they were 
talking. Mrs. GRAY paid no attention to any further conversation 
from this female.

Mrs. GRAY advised that she did not further notice 
this female after she had boarded the plane but believes that 
she sat in the first class section. She did not see the female 
after they arrived in Los Angeles at approximately twelve midnight, 
same date.

Mrs. GRAY pointed out that the female was talking so 
loud that there were bound to be other persons who would have 
heard the same remarks. She did not notice this female carrying

File # Los Angeles 56-156-^4/^3

Date dictated 8/7/68___________

On 6/7/68 at Los Angeles, California 
by ^^TIMOTHY G. MC COLLW/sro_____________

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
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any baggage except her purse and did not notice whether or 
not she was wearing wedding rings. She described this person 
as follows:

Race 
Sex 
Nationality 
Weight 
Build 
Height 
Hair

White
Female
American
120 - 122 pounds
Medium 
5' 8"
Dark brown to black, piled high 
on top and combed forward on head

Facial
Characteristics Very predominate features.

Complexion
Voice

very loud mouth
Medium and unblemished
Loud, no accent and definitely 
not a Southern or Eastern accent

Dress Neatly dressed in good but not 
expensive clothes, black dress, 
regular length

Mrs. GRAY stated that the female did not appear to 
have been drinking, although her nature was jovial enough to 
indicate she could have been. She would definitely recognize 
this female again.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date--------6/21/68-

MELVIN R. OLSON, Employment Representative,
Burroughs Corporation, 460 Sierra Madre Villa, Pasadena, 
California, was advisedcf the identity of the interviewing 
Agent and then furnished the following voluntary information:

MELVIN R. OLSON reviewed the original employment
application form and stated that this form was filled out by 
SIRHAN SIRHAN on November 7> 19^7, at the Burroughs Corporation 
referred to above. He stated that SIRHAN SIRHAN filled out this 
form with a black ball-point pen and he (OLSON) made several 
entries during the course of the interview in red ball-point 
pen. He advised that SIRHAN SIRHAN was not hired due to a 
stated back injury and a poor past work record.

On 6/14/68^asadena, California piie Los Angeles 56-156 -^/-

by SA RUSSELL C. ANDERSON/cag ^0<X •Date dictated 6/21/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency, it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date ____ 6/24/6.8-------------------

Mrs. J. NAGER, Personnel Director, I. Magnin and 
Company, 3240 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, 
vias advised of the identity of the interviewing Agent and 
then furnished the following voluntary information:

Mrs. NAGER caused a search of the Employment 
Application Files .at the above mentioned company and advised 
she could find no record for SIRHAN SIRHAN. She advised it 
is the policy of the company to retain employment applications 
for a period of 30 days and then the forms are destroyed. 
Mrs. NAGER advised that the Employment Application Files at 
the Pasadena store, I. Magnin Company, 475 South Lake, Pasadena, 
California, and the I. Magnin and Company stores in San Francisco, 
California, were also caused to be searched with negative results.

On V^/SS Los Angeles, California piiP a Los Angeles 56-156 -^

by SA RUSSELL C. ANDERSON/oag jM^Date dictated 6/21/68-
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency, it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

ALBERT RICHARD LE BEAU, 712 East Princeton Street,
Ontario, California, -was interviewed on June 7, 1968, by 
SA JOHN R. KELLISON and furnished the following signed 
statement:

"June 7, 1968 
Pomona, Calif.

"I, Albert Richard LeBeau, furnish the following 
information to John R. Kellison who had identified 
himself to me as a Special Agent of the F.B.I.

"I was born at Schenectady, N.Y.
I reside at present at 1712 E. Princeton St., 
Ontario, Calif.

"I am employed as night manager at Robbie's 
Restaurant located at 390 Pomona Mall East in 
Pomona.

"During the day of Wednesday, June 5? 1968, 
I observed a photograph in the Progress Bulletin 
newspaper of the person who had been arrested 
in connection with the shooting of Senator 
Robert Kennedy.

"This photograph closely ressembled a man 
I had seen previously at the restaurant on the 
occasion of a visit by Senator Kennedy to Pomona. 
On that occasion which took place on Monday, 
May 20, 1968, a luncheon for Senator Kennedy 
was held at the restaurant. This luncheon 
took place from about 12:20 p.m. to about 
1:30 p.m.

"I was stationed generally during this 
period at the foot of the stairs on the first 
floor of the restaurant for the purpose of taking 
up tickets from those persons attending the

2f^^ifl!i^2f±!__Fiie«to angels 56-156-^ 7^

SA JOHN R. KELLISON/clp
•Date dictated 6/7/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



LA 56-156

4

'luncheon. After all persons were'-’seated and 
Senator^Kennedy had entered the restaurant and 
gone upstairs I then allowed the standing room 
crowd to go upstairs. Tickets were required from 
these persons also.

"Prior to allowing the standing room crowd 
up the stairs I was told not to let anyone up 
the stairs until Senator Kennedy cleared the 
stairs and the luncheon room upstairs. After he 
did so., I was then told to allow the people up.

"I recall letting one older man up the 
stairs after taking his ■ ticket. A moment or 
so later X allowed a few other persons with 
tickets through.

"I recalled then hearing a noise of 
someone apparently hitting their foot on the 
stair behind me. I looked around and saw a 
young woman on the stairs behind me about two 
steps up. She had to climb over the stair 
rail from a booth and a brick flower casing 
.against the stairs in order to get behind me.
I saw a man coming over the rail and dropping 
onto the stairs behind the girl.

"I stepped up on the next stair and grabbed 
the girl with my right arm to prevent her from 
moving up the stairs. She was facing up the 
stairs at the time. In grabbing her with my right 
arm I recall ending up with my right hand on her 
left breast accidentally.

"I asked the question of both the girl and 
the man, "Do you have tickets".

"The girl answered "We are part of the 
Senator’s party".

"I asked again "But do you have tickets?"
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"She answered "We are a part of the Senator’s 
party. He just waved to us to come upstairs."

"During this brief encounter the man said 
nothing but he was continously pushing on her 
back.

"I then let the two of them go and 
returned to the bottom of the stairs.

"Following this I let the remainder of 
the ticket holders go up the stairs.

"During the address made by Senator 
Kennedy at the luncheon at approximately 1 PM 
I was upstairs for- the purpose of locating a 
runner for one of the newsman present and I 
recalled having seen the same man and woman 
standing against the south wall of the room where 
Kennedy was making his address.

The podium from which Kennedy spoke was set 
against the east wall of the room.

"On seeing the couple, it occurred to me 
that they were not a part of the Senator's 
party in view of their location.

"After finding the runner I was seeking 
in the vicinity of the south wall, the two of 
us turned to leave the luncheon room, I bumped 
accidentally into the man who was with the girl 
mentioned previously.

"I recalled saying, "Pardon me".

"He said "Why should I?"

"I ignored his remark and left the room.

"I did not observe further the man of 
the woman.
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"While the .man was standing against the 
wall I noted that he was still carrying a coat 
of some kind draped over his right arm. This 
was the same manner in which he had carried the 
coat when I encountered the man initially on 
the stairs.

"I would describe the man as follows:

"Race
"Sex
"Age
"Height
"Weight & build
"Hair
"Eyes 
"Complexion

"Dress

Caucasian
Male
25 to 30 
5’5" to 5’6" 
Medium
Black
Not recalled
Ruddy - rough skin- 
olive complexion
White shirt - neat in 
appearance. Cream color 
coat - jacket type material

"I would describe the girl as follows:

"Race 
"Sex 
"Age 
"Height

■"Build

"Weight 
"Complexion 
"Hair

"Facial Features 
"Dress

Caucasian
Female 
25 to 30 
Taller than her companion 
Possibly 5’6"
Trim - nice shape- 
Built proportionately 
Unknown
Smooth - light
Medium blonde - shoulder 
length - worn in bangs tn 
front - generally straight 
hair 
pretty 
skirt &, blouse - blouse 
of satin type material
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"Voice Precise - quick - no accent

"I have been shown a group of miscellaneous photos 
From these I have selected a photo of SIRHAN 
SIRHAN bearing the number on the front BK 495139 as 
closely ressembling the man mentioned by me pre­
viously that I encountered on the day of the 
Kennedy luncheon.

"I have read these seven pages of informa­
tion furnished by me and it is true And correct 
to the best of my recollection.

"S/ Albert Richard Le Beau 
6/7/68

"Witnessed:

S/ John R. Kellison, Special Agent, F.B.I., 
Los Angeles, 6/7/68.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/24/68

Officer JERRY DENANGAR, Pomona., California Police 
Department^, advised that on May 20, 1968, the date of the luncheon 
held for Senator KENNEDY in Pomona, that he was stationed outside 
of Robbie’s Restaurant on the Mall and that during the period 
he was there he saw no one resembling SIRHAN BISHARA SIRHAN,

. 6/20/68 . Pomona, CaliforniaOn_______ '________ at-------------------------------------- File # Los Angeles 56-15

by SA JOHN R. KELLISON/le^A________________

This document contains neither recommendations Wor conclusions of the FBI.
Date dictated 6/20/68
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Date 6/24/68____________

Officer DAVE HANELINE, Pomona Police Department, 
advised that on the day of the reception held for Senator KENNEDY 
at Robbie’s Restaurant on the Pomona Mall, Pomona, he was stationed 
inside the restaurant during the noon luncheon reception held 
for KENNEDY. He stated that he was stationed near the stairs 
leading to the second floor luncheon area. During the entire 
time of the luncheon, while inside, he said that he had no 
recollection of any incident on the stairs leading the second 
floor of a couple having been detained momentarily on the stairs 
because of their not having tickets for the luncheon.

HANELINE related, after viewing photographs of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN, that he has no recollection as having seen 
anyone in the crowd inside the restaurant who would have resembled 
SIRHAN.

0n 6/20/68 at Pomona, California File # Los Angeles 56-150

by SA JOHM R. KBLLISOM/les^Date totaW 6/20/63
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/24/68

Officer CARL F. JACKSON, Pomona, California Police 
Department;5 advised that on May 20, 1968, when a reception was 
held for Senator KENNEDY at Robbie's Restaurant on the Pomona 
Mall during the noon hour, that he was stationed inside the 
restaurant on the first floor in the vicinity of the stairs 
leading to the second area where the luncheon reception was held.

He recalled that when Senator KENNEDY and his party 
started up the stairs to the second floor that Senator KENNEDY 
stopped momentarily on the stairs and pointed a finger to 
Officer SCHNEID who was holding back, a crowd away from the foot 
of the stairs and saying to Officer SCHNEID "Let them through". 
JACKSON related that this remark apparently referred to a couple 
in the crowd being held back by SCHNEID who he believed to have 
been part of the KENNEDY party. To the best of his recollection 
one of these persons would have probably been STEVE SMITH, 
brother-in-law of Senator KENNEDY, or someone resembling SMITH.

It was his recollection that this person then made his 
way to the area of the foot of the stairs and got onto the 
stairs themselves by being forced to climb over the north rail of 
the stairs because of the crowd at the base of the stairs.

JACKSON recalled also that there was a girl standing 
by the kitchen door adjacent to Officer SCHNEID and apparently 
Officer SCHNEID had had some words with this girl. He recalled 
that a moment or so later this same girl was observed by him 
as being on the stairs and apparently having been detained by 
one of the persons taking up tickets at the foot of the 
stairs, however, JACKSON said he had no recollection of any man 
being with this girl.

He related that he saw no one in the crowd around the 
stairs who resembled photographs of SIRHAN BISHARA SIRHAN.

JACKSON described the woman as follows:

Race Caucasian
Sex Female

On6/20/68 at Pomona, California File # JLos J\ng£]j^^

by SA JM R- KELLISOH/leg^________________ Date diotated 6/20/68
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Age 
Height 
Weight 
Hair 
Dress

25 to 30
5'5"
About 135 pounds
Brunette to Black
Light blouse and dark skirt

JACKSON thought if he were to see this woman again 
he might recognize her.
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n f 6/24/68

Officer VERN ALLEN MILLER., Pomona, California Police 
Department, advised that during the noon hour on May 20, 1968 
on the occasion of a reception-luncheon held for Senator KENNEDY 
at Robbie's Restaurant on the Pomona Mall,, he was stationed on the 
stairs inside the restaurant leading to the second floor luncheon 
area.

After Senator ROBERT KENNEDY and his party went up the 
stairs to the luncheon area, he recalled that there might have 
been an incident of two women having been detained momentarily 
as though they were being checked for tickets.

It was his recollection that they did not have tickets 
to the luncheon but were allowed up the stairs anyway. These 
persons were an older heavy set female Caucasian and a younger 
woman who might have been the first woman's daughter.

MILLER advised that he had no recollection of a young 
couple having been detained on the staircase and that he has no 
recollection of having seen anyone in the crowd resembling the 
photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN.

On 6/9/68______ at Pomona, California_________ File #Los Angeles ^~156^-

by SA JW R- KELLISOM/les^____ '__________ Date diotated 6/20/68
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/24/68

Officer WILLIAM H. SCHNEID, Pomona, California Police 
Department, advised that on May 20, 1968, he was stationed inside 
Robbie's Restaurant located on the Pomona Mall daring the noon 
hour. On this date and at this time there was a reception held 
for Senator KENNEDY in the upstairs portion of the restaurant.

He stated that he was stationed in uniform in the aisle 
leading to the rear door at the southeast end of the building 
holding back the crowd away from the stairs leading to the 
second floor luncheon area.

Just prior to Senator KENNEDY and his party moved up 
the stairs to the second floor, he recalled having noticed a 
girl in her mid 20's standing by the kitchen door on the west 
side of the corridor. It was his recollection that this girl 
apparently was trying to get into the kitchen. SCHNEID said 
he told her that she could not go in there. He recalled her asking 
him which way Senator KENNEDY was coming in and was told he would 
probably go up the stairs to the second floor.

SCHNEID related that when the KENNEDY party did go up 
the stairs that Senator KENNEDY stopped midway and pointed at 
him and said to him "Officer, Let them through". SCHNEID related 
that KENNEDY was referring to the people in the aisle that he 
was trying to hold back. As soon as Senator KENNEDY said this, 
SCHNEID said that the crowd serged toward the foot of the stars 
and that he was forced to step aside.

At this time, SCHNEID recalled that the girl mentioned 
previously by him bolted toward the area at the foot of the 
stairs and moved into the booth area on the north side of the 
staircase instead of trying to get up the stairs herself. It was 
his impression that she was trying to get to someone she might 
have recognized in that area.

Within possibly a minute later, SCHNEID recalled seeing 
the mme girl on the stairs themself. He said that it was his 
impression that someone might have helped her over the brick 
facade adjacent to the stairs and over the stair railing behind

On 6/19/68 at Pomona, California Fiie # Los Angeles 56-156 ^*.

^7/by J°™ «■ KELLISOH/lesq\____________________ Date diolated 6/20/63
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persons apparently checking for tickets at the foot of the stairs. 
It was his impression that she was detained momentarily on the 
stairs along with a man before she finally moved up the stairs 
into the second floor area. SCHNEID related that he never saw 
her after this.

After observing photographs of SIRHAN BISHARA SIRHAN3 
SCHNEID said that the man observed by him in the company of the 
woman did bear some resemblance to SIRHAN or at least to the 
photograph taken of SIRHAN at the Ambassador Hotels which 
photograph also contains a portion of the face of Mr. UNRUH.

SCHNEID advised that he might recognize both the 
girl and the man observed by him if he were to see them in 
person. He did not feel that the man observed by him on the 
stairs would have been SIRHAN SIRHAN.

SCHNEID furnished the following description of the 
man observed by him:

Race ■ Caucasian
Sex Male
Age Early 20's
Height 5’6" to 5'7"
Build Slender
Hair Dark, curly
Facial features Latin or Mexican

SCHNEID described the woman observed by him as follows

Race Caucasian
Sex Female
Age Mid 20’s
Height 5’4" to 5'7"
Weight 110 to 125 pounds
Build Proportionate
Hair Medium to light brown; puffed up 

or in bufont style on top; close 
cut on neck.

Facial features Fair complexion, attractive
Attitude Officious
Dress Dark
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On

Date 6/18/68

MARY SIRHAN (MARY) 1696 East Howard Street, advised 
that she never observed a gun.dr ammunition in the possession 
of her son SIRHAN BISHARA SIRHAN (SIRHAN).

MARY related that she doubts very seriously if 
any of her other sons socialized with SIRHAN or were seen 
in SIRHAN*s company during recent months. She explained 
that SIRHAN was a boy that kept .to himself and did not talk 
to his brothers other than ADEL. She said that SIRHAN has 
not said more than hello to his brothers SAZDALLAH and SHARIF 
in over three years, and she is positive that during the 
last three years SIRHAN did not see either SAZDALLAH or 
SHARIF away from her residence at ^696 East Howard Street.

MARY related that several months ago SIRHAN and 
his brother MUNIR had a violent argument and during the last 
several months were barely on speaking terms.

She said the only brother that SIRHAN was ©n 
speaking terms during recent months was ADEL.

6/17/68 at Pasadena, California• 
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Date 6/18/68

SAIDALLAH BISHARA SIRHAN (SAIDALLAH) was contacted 
at his residence, Apartment 7# 1659 North Lake Street. 
SAIDALLAH advised that during the last five years he has not 
conducted any conversation of significance with his brother, 
SIRHAN BISHARA SIRHAN (SIRHAN), other than saying hello. 
SAIDALLAH noted that on numerous occasions he would visit 
the family residence at #696 East Howard Street, at which 
time he would say hello to SIRHAN and on numerous occasions 
SIRHAN would not even acknowledge his hello. SAIDALLAH 
stated that during this period he and SIRHAN never socialized 
together and he had not seen SIRHAN for approximately one 
month prior to June 4, 1968.

SAIDALLAH stated that he does not own any firearms 
and he personally has not frequented a gun shop. SAIDALLAH 
stated that at no time did he ever frequent the Lock Stock 
and Barrel Gun Shop at 8977 Huntington Drive, San Gabriel, 
California, with his brother SIRHAN.

On 6/17/68 af. Pasadena, California File # Los Angeles 56-156 - 
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Date _____6/18/68___________

SHARIF BISHARA SIRHAN (SHARIF) was contacted at 
Apartment No. 7, 1659 North Lake Street, at which time he 
advised that he has not talked to his brother SIRHAN BISHARA 
SIRHAN (SIRHAN) in approximately three years. During this 
period the only place he has seen SIRHAN is at the residence 
of their mother, #696 East Howard Street, Pasadena, California.

SHARIF said that he frequently eats at the Wooden 
Shoe Restaurant in Highland Park, California, however, he 
has not been to that restaurant since June 4, 1968, inasmuch 
as he has been staying in the Pasadena area since that date.

SHARIF said that at no time has he ever been to 
the Wooden Shoe Restaurant in the company of SIRHAN and to his 
knowledge SIRHAN has never been to the Wooden Shoe Restaurant.

SHARIF said he does not know any woman at the Wooden 
Shoe Restaurant by the name of SHARON or SHERD'LL who is 
described as follows:

Race White
Age 25 to 30 years

. Height 5’5"
Hair Dark red worn in ponytail

■SHARIF related that he does not own any firearms 
and at ho time has he visited a gun shop. SHARIF denied ever 
visiting the Lock Stock and Barrel Gun Shop 8972 Huntington 
Drive, San Gabriel, California, in the company of his brother 
SIRHAN.

On 6/17/68 at Pasadena, California_____ Fne # Los Angeles 56-156

SA "^JOSEPH DOYLE POWELL and ’ ^7?
by SA(A) ALBERT A HPST^ „.„ diotated 6/17/68
This document contains neither t^Oiffiibndations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/14/68

Mrs. LOIS BOONE advised that she is employed as a 
Switchboard Operator., Switchboard Telephone Room, Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, and was on duty 
the evening of June 4, 1968, and the early morning of 
June 5, 1968. She stated she was not in the area where 
ROBERT F. KENNEDY was shot and, consequently, did not witness 
the shooting and had no information concerning SIRHAN BISHARA 
SIRHAN. ■

She advised she reside^a^!249 East 125th Street, 
Los' Angeles, and was born ^^^^^^H at Blythe, 
California. She has Social Security Number |

A photograph of SIRHAN was exhibited and this individual 
advised she had not seen him before.

On 6/10/68. at Los Angeles, California FiTe #Eos Angeles 56 156
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Date W§^

On June 10, 1968, ERWIN MOENCH advised that he is
employed as a waiter in The Cave Cocktail Lounge, Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, and was on 
duty the evening of June 4, 1968, and the early morning of 
June 5j 1968. He stated that he was not in the area where 
ROBERT F, KENNEDY was shot and, consequently, did not witness 
the shooting and had no information concerning SIRHAN 
BISHARA SIRHAN.

He advised that he resides at 7044 Wortser, North
Hollywood, and was born at Bad Kissen,
Germany. He left Germany in June 1958, for Canada and 
entered the United States from Canada in October 1961. He 
is not a United States citizen.

A photograph of SIRHAN was exhibited and this individual
advised he had not seen him before.

On 6/10/68 a<: Los Angeles, California ff.1o Los Angeles 56-156-j^/^
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On June 11, 1968, MARIO MATUTE advised he is 
employed as a part-time waiter at the Ambassador Hotel, 
3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, and was on duty the 
evening of June 4, 1968, and the early morning of June 5, 1963. 
He stated that he was not in the area where ROBERT F, KENNEDY 
was shot and consequently, did not witness the shooting and 
had no information concerning SIRHAN BISHARA SIRHAN.

MATUTE then stated tha^h^res^e^at 3743 Primavera
Avenue, Los Angeles, was born in Mexico
City, Mexico, entered the Unite^State^au^^bT, and is not 
a United States citizen.

A photograph of SIRHAN was exhibited and this individual 
advised he had not seen him before.

On 6/11/68 at__ Los Angeles, California piie Los Angeles 56-156-^ 7/^
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On June 11, 1968, GILBERTO MARTINEZ-LOPEZ advised 
he has been employed as a waiter at the Ambassador Hotel, 
3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, for the past four 
or five years and was on duty the evening of June 4, 1968, 
and the early morning of June 5> 1968.

He advised shortly after midnight on June 55 1968, 
he was working in the Embassy Room of the hotel and heard 
whar sounded like shots being fired, although there had been 
a consistent popping of balloons which made about the same 
sound* He stated that he heard what he thought was four or 
five shots fired in rapid succession, however, he was about 
70 yards away when this occurred and, consequently, did not 
see the actual shooting. He stated there were many people 
milling around and, a few minutes later when he was able to 
go over to where the shooting occurred, he saw ROBERT F. 
KENNEDY laying on the floor. He stated that right after 
this, they sent everybody home. He had no information 
concerning SIRHAN BISHARA SIRHAN.

He then advised that he resides at
San Marino Street, Los Angeles, and was born on^M^^^^H 
at-'.'Jiguillan, Mich., Mexico. He entered the United States 
as a permanent resident on December 26, 1961, and is not a 
n^ura^^ed citizen. He has Alien Regj^^rat^r^Number 
HHHand Social Security Number |^^^^^^

A photograph of SIRHAN was exhibited and this individual 
advised had not seen him before.

On 6/11/68 at Los Angeles, Califo.rnja ^.^ #Los Angeles 56-156 -^-
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6/13/68
Date ______________

On June 11, 1968, ELIO HERNANDEZ advised that he 
has been employed as a witer for 13 years at the Ambassador 
Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard, Los Angeles, and was on 
duty the evening of June 4, 1968, and the early morning of 
June 5, 1968. He stated he was not in the area where 
ROBERT F. KENNEDY was shot and, consequently, did not 
witness the shooting and had no information concerning 
SIRHAN BISHARA SIRHAN.

He
Los Angeles, 
He left Cuba

advised that h^resMe^at 1715 South Arapahoe, 
and was borni^m^H at Havana, Cuba.
in 1955 and entered the United States. He is 
States citizen. He has Social Security Number

A photograph of SIRHAN was exhibited and this individual 
advised had not seen him before.

6/11/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156-^
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On June 10., 1968, SERGEI GOMEZ advised that he is 
employed as a busboy in The Cave Cocktail Lounge, Ambassador 
Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard,. Los Angeles, and was on 
duty the evening of June 4, 1968, and the early morning of 
June 5, 1968. He stated that he was not in the area where 
ROBERT F. KENNEDY was shot and, consequently did not witness 
the shooting and had no information concerning SIRHAN BISHARA 
SIRHAN.

He advised that h^reside^a^75^South Catalina, 
Los Angeles, and was born ^^^^^^^^^^|^||^|Mexico City, 
Mexico. He came to the United States in 1952, however, is 
not a United States citizen.

A photograph of SIRHAN was exhibited and this individual 
advised he had not seen him before.

On 6/10/68______atLos Angeles, California Fib &os Angeles 56-156 -^7^9
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CARLOS G. NOWAKOWSKI, 4020 Midland Street, 
Apartment 4, Los Angeles, advised that he was employed 
at ITT Cannon Electric, 3208 Humboldt Street, Los 
Angeles, and had been so employed for the last two years. 
He stated that SHARIF BISHARA SIRHAN was also employed 
by Cannon Electric.

NOWAKOWSKI stated that SHARIF was a very quiet 
individual, seldom talked to anyone while on the job 
and many times acted like he had a problem. It was known 
that SHARIF was interested in horse racing and most of 
his co-workers felt that this was his problem.

NOWAKOWSKI stated that for the first few days 
after the shooting of Senator KENNEDY, SHARIF was not 
at work. He also advised that on June 10, 1968, he, 
NOWAKOWSKI, was in an automobile accident and he has not 
worked since that date. In view of this, he has not 
seen nor talked with SHARIF since the shooting. NOWAKOWSKI 
stated that he was not acquainted with any of the rest of the 
SIRHAN family and did not evei^know how many there were 
in the family. NOWAKOWSKI advised that he had no 
information concerning the shooting of Senator KENNEDY 
and knew nothing whatsoever about it.

On__ 6/18/68 at. Los Angeles. California PnQ # Los Angeles 56-156^^, 
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Date____6/12/68____________

JOHN HENRY STRATHMANN, 2800 Monterey Road, 
San Marino, California, telephone number 799-1057, a 
Language Instructor at Southwest Military Academy, same 
address, advised that he became acquainted with SIRHAN 
BISHARA SIRHAN while students together at Pasadena City 
College (PCC) in 1964. Both were linguists, consequently, 
their association became quite close. They did not have any 
classes together, however, they were frequent associates 
and, after leaving PCC, SIRHAN was a frequent guest at the 
residence of STRATHMANN and his wife.

SIRHAN was considered an ideal guest and initially 
seemed lonely and quiet and was considered very kind and 
considerate.

SIRHAN was considered by STRATHMANN to be quite 
passive politically and did not tend to discuss American 
politics. SIRHAN did, on one occasion, express admiration 
for ADOLF HITLER and, although he disapproved of his tactics, 
did greatly admire him in the success that he achieved. 
SIRHAN criticized the United States because of existing 
poverty and the difficulty in achieving rapid advancement. 
SIRHAN seemed to be obsessed with a desire to achieve 
instant wealth and success. SIRHAN was very emotional in 
discussing the recent Arab - Israeli conflict and was 
critical of United States policy supporting Israel. SIRHAN 
did not discuss personalities in connection with United 
States politics. STRATHMANN recalled that on one occasion, 
a Jewish friend of his, not known to SIRHAN, expressed to 
him a disapproval of the Israeli treatment of Arab refugees. 
This STRATHMANN related to SIRHAN and SIRHAN understood him 
to say that his friend admired the Israeli treatment of 
Arab refugees, and SIRHAN, in an emotional outburst, stated, 
"He had better not say that to me".

After SIRHAN fell from a horse in 1966, he seemed 
to change considerably. His eyes appeared to be different 
to the effect that he had difficulty seeing out of one eye

On 6/10/68 at.San Marino, Calif orniariip # Los AngeleB 56-156^y>^
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and it seemed glassy and 'bloodshot. SIRHAN rubbed it 
frequently and since the accident seemed very impatient, 
nervous, more emotional, and always in a hurry.

After the accident, SIRHAN also became interested 
in mystical bodies, the power of mind over others. SIRHAN 
had indicated that he was studying mysticism with an 
individual named PAUL, who was unknown to STRATHMANN. SIRHAN 
gave STRATHMANN a book on mysticism, which he has misplaced.

Prior to the accident, STRATHMANN considered 
SIRHAN a very intense person and a perfectionist and, 
subsequent to the accident, SIRHAN seemed to have lost an 
intensity which had been characteristic of him previously.

STRATHMANN, about six months ago, gave SIRHAN a 
text book on Chinese grammar; jnwliich SIRHAN had expressed an 
interest. He does not believe that SIRHAN studied the book 
and did not return it to STRATHMANN.

STRATHMANN’s last conversation with SIRHAN was in 
mid April 1968.
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Date ___________

Mrs. PATRICIA ALICE STRATHMANN, nee Duncan, 
2800 Monterey Road, San Marino, California, advised that she 
■was a classmate of SIRHAN BISHARA SIRHAN while attending 
Elliott Junior High School, Altadena, California, and John 
Muir High School, Pasadena., California. She did not have 
any classes with SIRHAN but knew of him.

She also attended one semester at Pasadena City 
College (PCC) in 1963..

It was not until after her marriage to JOHN H. 
STRATHMANN in 1964 that she became well acquainted with 
SIRHAN.

She last saw SIRHAN 
months ago when he had dinner 
and, after dinner, he invited 
his house on Howard Street in

approximately four or five 
with her and her husband 
her and her husband over to 
Pasadena.

She does not know any other close associates of 
SIRHAN’s, except perhaps an individual whose last name is 
CROWE who had been a classmate of SIRHAN’s at PCC and who 
SIRHAN had helped with the Arabic language.

SIRHAN was very pro-Arabia and the only time he 
became emotional was when discussing the Israeli-Arab 
conflict. He criticized the United States due to its 
support of Israel in the conflict and expressed a feeling 
of appreciation to Russia for its assistance to the Arabs.

When SIRHAN was a horse exercise boy in Corona, 
California, he expressed a profound interest in becoming a 
jockey and seemed to change considerably following his fall 
from a horse in 1966. After the fall, he seemed to brood 
and remarked that due to the damage to his eyes, he could 
no longer be a jockey.

On 6/10/68 at San Marino, California e Los Angeles 56-156
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He subsequently became interested in mysticism 
and expressed a desire to be able to control a person's mind 
through extra sensory perception. He told Mrs. STRATHMANN 
of one occasion when he conducted an experiment on his 
mother. He was home late at night studying a book on 
mysticism and ’his mother was sleeping in the next room. He 
related to Mrs. STRATHMANN that through concentration, he 
attempted to transfer thoughts to his mother to force her 
to get out of bed and go to the bathroom. He stated that 
shortly after he began this concentration of thought, his 
mother did get up and go to the bathroom.

Other than SIRHAN's emotional feelings regarding 
the Arab - Israeli conflict, Mrs. STRATHMANN considered him 
a friendly., kind-.and generous person.
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JAMES LAWRENCE FLEMING, 142 South Greenwood Avenue, 
Pasadena, California, telephone number 792-5344, was inter­
viewed at Southwest Military Academy, 2800 Monterey Road, 
San Marino, California, where he is employed as a History 
Instructor.

FLEMING advised that he became acquainted with 
SIRHAN at Pasadena City College (PCC) in 1963 and 1964 when 
both were students. He did not have any classes with SIRHAN 
but came to know him namely through his friendship with the 
STRATHMANNs.

While at PCC, SIRHAN took part in informal 
discussions, however, he did not discuss politics, except 
that he was very pro-Arab and was critical of American 
foreign policy because of United States support of Israel. 
He felt that SIRHAN liked the United States and did not 
consider him a revolutionist.

SIRHAN was a member of a foreign student 
organization at PCC and a member of an Arab student 
organization.

SIRHAN impressed FLEMING as desiring to rapidly 
get ahead in life and to acquire wealth. While a student 
at PCC, SIRHAN was employed for a while at a Richfield 
Station on the corner of Santa Anita and Foothill Boulevard, 
Pasadena, California.

Since 1964, FLEMING saw SIRHAN only once, that 
being in February 1967, when he spoke to him briefly after 
meeting him on the street in Pasadena.

6/10/68 , San Marino, California Los Angeles 56-156
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FAZ'L (NMN) INAYAT’KHAN, residence address 1450 
Cossacks Place, Glendora, California, telephone number 
963-3668, was interviewed at his place of employment, 
the Burroughs Corporation, 460 Sierra Madre Villa, Pasadena, 
California, where he is employed as a Systems Analyst. He 
was advised of the identity of the interviewing Agent and 
then furnished the following voluntary information:

INAYAT’KHAN stated he first met an individual known 
to him as SIRHAN SIRHAN in the Fall of 1966 at a private 
residence rented by OMAR RAMZI, which is located at 2345 
Lilydale Street, Los Angeles, California. He was shown a 
photograph of SIRHAN SIRHAN dated June 5, 1968, and he stated 
this individual resembled the individual he knew as SIRHAN. 
He further advised that the only other individual he can recall 
being at the residence of RAMZI was an individual known to 
him as FAIZULLAH KHAN. He advised that a small group of 
students met several times at the above residence and discussed 
general topics and also various political situations in the 
United States and Jordan, Israel, etc. In this regard, he 
indicated that SIRHAN and others in this group were supporters 
of the Bath Party, a mid-East political party that is composed 
of members that support any government that is pro-Jordan, 
Syrian, etc., in philosophy and ideology.

He advised that FAIZULLAH KHAN, residence address 
unknown, was a native of Afghanistan; a graduate student 
majoring in political science when he met him in the Fall of 
1966. He further advised that it was his understanding that 
KHAN was the President of the Student Association at California 
State College at Los Angeles and it was his further understanding 
that KHAN’s brother is the Prime Minister of Afghanistan.

On-------6/20/68—at —Pasadena, -CaLlf-ornia------- File # .. Los Angeles 56-156 ^

by____ SA RUSSELL C. ANDERSON/ci .dA^r<____ bate dictated_____ 6/21/68_______

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



LA 56-156

INAYAT’KHAN advised that his impression of 'SIRHAN 
was that he was a very impressionable individual. In this 
regard^ he related how during one group discussion.at the 
previously mentioned residence, the topic of conversation 
centered around various committees of the United States Senate 
and the United States House of Representatives and the key 
positions certain members had in influencing policies, 
appropriations in such areas as foreign aid, etc. He stated 
that SIRHAN became quite agitated during this discussion and 
indicated how unfair and undemocratic the committee system 
of our form of government is and can be if the wrong people 
control the power.

He advised that SIRHAN and others were pro-Jordanian, 
Syrian, in philosophy but they also do not believe the rulers 
in their native lands were fighting with enough determination 
to regain their rightful land from the Israeli people.

He advised that on numerous occasions, SIRHAN and 
the others in this.group went to a beer tavern known as 
Garfano 3,51168' East Valley'Boulevard, Los Angeles, California.

INAYAT‘KHAN further advised in late 1966 or early 
1967 > the Arab Students Association held a bazaar at an 
Armenian Church in the City of Los Angeles, the exact location 
not recalled, and approximately 200 students, girl friends, etc., 
attended.

INAYAT’KHAN concluded by stating he did not know 
SIRHAN SIRHAN very well but he would describe him as a young 
immature individual that was very impressionable.
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On June 10, 1968, Miss RUBY F. FORD advised she is 
employed as the Night Working Supervisor, Telephone Switchboard 
Room, Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
and was on duty the evening of June 4, 1968, and the morning 
of June 5, 1968. She advised that on the orders of 
Mr. FRED A. MURPHY, Security Officer, she immediately made 
telephone calls to the Los Angeles Police Department (LAPD) 
and the Central Receiving Hospital to have an ambulance sent 
to the Ambassador Hotei, immediately following the shooting 
of ROBERT F. KENNEDY. She stated that she was not in the 
area where ROBERT F. KENNEDY was shot and, consequently, 
did not witness the shooting and had no ifnormation concerning 
SIRHAN BISHARA SIRHAN.

She advised that she resides ^^2^^7tl^Avenue, 
Apartment 3, Los Angeles, and was born at
Bakersfield, California.

A photograph of SIRHAN was exhibited and this 
individual advised she had not seen him before.
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On June 11, 1968, Mrs. IRENE M. EERIE advised
that she is employed as the Day Chief Operator, Telephone 
Switchboard Room, Ambassador Hotel, 34-00 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, since July 1967 > and was on duty the evening of 
June 4, i960, and the early morning of June 5; 1968. She 
stated that she was not in the area where ROBERT F. KENNEDY 
was shot, and, consequently, did not witness the shooting 
and had no information concerning SIRHAN BISHARA SIRHAN.

She advised tha
Los Angeles, -and was born jHjgg^^ 
Wisconsin. She has Social Secur^^Number

South Catalina, 
at Edgerton,

A photograph of SIRHAN was exhibited and this individual
ad-vised she had not seen him before.

On 6/11/68 at. Los Angeles , California miip # Los Angeles 56-156

by SA STANLEY E. COUPE/aai___________________ Date dictated 6/12/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date £613/68

On June 11, 1963, PAUL DOZOIS, JR. advised that
he has been employed as a Rover Electrician for the past 
five and one-half years in the Cocoanut Grove, Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, and was on duty 
the evening of June 4, 1968, and the early morning of 
June 5, 1968. He stated that he was not in the area where 
ROBERT F. KENNEDY was shot and, consequently, did not witness 
the shooting and had no information concerning SIRHAN BISHARA 
SIRHAN.

He advised that he resides at.
San Fernando, California, and was born 
York, Maine. He has Social Security Number

A photograph of SIRHAN was exhibited and this
individual advised he had not seen him before.

On 6/11/68-------at-----L^s—Aj^geJ^s^paJJ-fkirnia^File # -Los Angeles 56-156-^7

by —SA-STANLEY—Er-GGURE/as^ Date dictated £612/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/14/68
Date _________________________

On June 11, 1968, FRANK DONATO advised that he has 
been employed as the Manager of The Cave Cocktail Lounge, 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
for the past year and was on duty the evening of June 4, 1968, 
and the- early morning of June 5, 1968. He stated that he was 
not in the area where ROBERT F. KENNEDY was shot and, conse­
quently, did not witness the shooting and had no information 
concerning SIRHAN BISHARA SIRHAN.

He advised that he resided at 1710 Camw^Palmero 
Drive, Hollywood, California, and was born on 
at Philadelnh^^Pennsylvania. He has Social Security 
Number

A photograph of SIRHAN was exhibited and this individual 
advised he had not seen him before.

n„ 6/11/68 . Los Angeles, California „ Los Angeles 56-156-*^z
'-'Il ------------------------------------at ------------------------------------------------------------ ------ --------- .r 116 ft —--------------------------------------------------------------

SA STANLEY E. COUPE/asi 6/12/68
by-------------------------------------------------------------------------- --------------Date dictated-------------------------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

On June 10, 1968, Miss CLARA WOODARD advised she
is employed as a Switchboard Operator, Switchboard Telephone 
Room, Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
and was on duty the evening of June 4, 1968. She advised 
that she had left the hotel before ROBERT F. KENNEDY was 
shot and, consequently, did not witness the shooting and 
had no information concerning SIRHAN BISHARA SIRHAN.

She advised she resides at 4210 South Dalton,
Los Angeles, and was born 
California. She has Social Security Number

at Los Angeles,

A photograph of SIRHAN was exhibited and this individual
advised she had not seen him before.

On___ 6/10/68__ at______Los Angeles, Californba^ # Los Angeles 56-156 ✓xZ-

by SA STANDBY E, COUPE/asl Date dictated 6/12/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/14/68
Date _________________________

On June 11, 1968, CAROL SCHIADA advised that she 
is employed as a part-time Cocktail Waitress at The Cave, 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
and was on duty the evening of June 4, 1968, and the early 
morning of June 5, 1968. She stated that she was not in the 
area where ROBERT F. KENNEDY was shot and, consequently, 
did not witness the shooting and had no information concerning 
SIRHAN BISHARA SIRHAN.

She advised that she resides ^^^^Ofeseur^Jrive 
Highland Park, California, and was born^^^^Hat 
Los Angeles, California. She has Social Security Number

A photograph of 
advised she had not seen

SIRHAN was exhibited and this individual 
him before.

_ 6/11/68 t Los Angeles, California Los Angeles 56-156-^-^9/
On-----2----- :--------------at_________ ______ i_________________ File #_____________________

by SA STANLEY E. COUPE/asi 6/12/68
Date dictated-----------------------

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Date—6/13/68

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

On June 11, 1968, MANUEL RODRIGUEZ advised that 
he has been employed as a waiter at the Ambassador Hotel, 
3^00 Wilshire Boulevard, Los Angeles, for the past eight 
months and was on duty the evening of June 4, 1968, and the 
early morning of June 5> 1968. He stated that he was not in 
the area where ROBERT F. KENNEDY was shot and, consequently, 
did not witness the shooting and had no information concerning 
SIRHAN BISHARA SIRHAN.

He advised that he resides at 4949
Canyon, Sherman Oaks, California, and was born^^^^^| 
in Oriente Province, Cuba. He entered the United States 
as a permanent resident^or^tfav^Q, i960, and has Alien 
Registration Number |HHiHH He is noi^^Un^ed States 
citizen. He has Soci^^ecur^y Number

A photograph of SIRHAN was exhibited and this individual 
advised he had not seen him before.

On i/W§§at Los Angeles, California ?i1p # Los Angeles 56-156^^

SA STANLEY E. COUPE/asi n , 6/12/68by----------------------------------------------1----------------------------------------- Date dictated-------------------------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date ------------6/24/68_________

Mrs. LOIS V. PALMER, 7847 East Blandwood Road, 
Downey, California, telephone 869-8126, manager, Nutri-Ville, 
a health food store located at 7822 East Florence Avenue, 
Downey, telephone 869-8026, advised she is employed by Mr. 
JOHN WEIDNER, who also owns the Organic Health Food Store 
in Pasadena, California, and the Monterey Nutrition Health 
Food Store in Monterey Park, California. She then furnished 
the following information:

Mrs. PALMER knew SIRHAN SIRHAN as SOL SIRHAN 
who was employed by Mr. WEIDNER as a delivery boy for about 
six to seven weeks during February and March of 1968. SIRHAN 
came to Nutri-Ville about four times each week remaining 
no more than ten minutes on each occasion. He delivered 
stock to the store, picked up stock from the store and picked 
up money from her for delivery to Mr. WEIDNER.

According to Mrs. PALMER, SIRHAN was always 
very respectful. He appeared to be very intelligent and 
once, when she asked him if he went to college, he replied, 
"No, but I read a hell of a lot". However, he did not 
explain precisely what he read.

She also learned from him that he rode horses. 
Moreover, he told her that he and his brothers went to 
Santa Anita Race Track on week ends.

Mrs. PALMER stated she knows nothing of SIRHAN’s 
background or his associates.

On 6/20/68 at. Downey, California

V by__ SA H.R. MC CULLOUGH/kaf_________________

File # Los Angeles 56-196

Date dictated 6/24/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency. '
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date _6/17/6§_______________

Miss CAROLINE MARY PETTINATO, Room 2O8; Hope 
Hotel, 700-Hope Street, Los Angeles, furnished the following 
information:

She was a volunteer campaign worker for Senator 
ROBERT KENNEDY; and, to help publicize his campaign, she 
rode a bicycle from San Antonio, Texas, to Los Angeles, 
arriving in Los Angeles on May 26, i960. She was present 
at Senator KENNEDY’S victory celebration on the night of 
June 4, 1968, at the Ambassador Hotel. She heard about 
four pops in quick succession shortly after Senator KENNEDY 
left the Embassy Room; but she did not realize at the time 
that they were shots. She was at the Ambassador Hotel from 
around 8:00 PM on June 4, 1968, until the time of the shooting, 
but at no time did she see the man who has been identified 
as SIRHAN SIRHAN.

On June 9$ 1968, Mr. HOLDER, the Desk Clerk at 
the Hope Hotel, told her that a man by the name of JOHN 
WRIGHT had said that he was a witness to the shooting and that 
he knew something about it. She told HOLDER that she would 
like to talk to WRIGHT; and HOLDER called WRIGHT at the Milner 
Hotel and had him come to the Hope Hotel. Throughout the 
course of the afternoon and evening, WRIGHT told PETTINATO 
the following story:

He was employed as a "kitchen reporter" at the 
Ambassador Hotel; and he was on duty from 10:00 PM on 
June 4, 1968, to’8:00 AM on June 5> 196&. He first noticed 
the man identified in the newspaper as SIRHAN SIRHAN at about 
11:00 PM oh June 4, 1968. SIRHAN came into the kitchen at 
that time, and he hung around in there drinking coffee. He 
noticed SIRHAN because he was dressed differently from the 
kitchen employees. He saw somebody shake KENNEDY’S hand in 
the kitchen. He saw SIRHAN facing KENNEDY and pointing the 
gun at him; and he saw KENNEDY fall, but he was watching 
SIRHAN and he never saw SIRHAN pull the trigger of the gun. 
WRIGHT observed this from the main kitchen by the refrigerator, 
and he saw SIRHAN standing directly behind the steam table.

On 6/10/68 af. Los^An^eles, California Pl-1e # Los Angeles 56-156-.^' 

SA DAVID R. PENDER dnd
by —SA BARI B. BOH^/asi Date diotated 6/11/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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The statements PETTINATO recalled WRIGHT as making 
are as follows:

He is using an alias now;

He used to be in the Black Muslims;

He used to be a supervisor on construction 
work in Vietnam;

He had a Playboy Club key;

He was leaving for Penasacola, Florida, on 
June 10, 1968, to go into construction work 
for two weeks and then go to Hawaii;

He told police his story;

His name once was DANNY;

A couple of. men in the Ambassador Hotel kitchen 
said they were offered one million dollars to 
do the assassination of Senator KENNEDY;

Seven men were involved.

PETTINATO advised that WRIGHT seemed to know the 
cashier at Jerry's Restaurant, Seventh and Hope, who was on 
duty at 5’30 PM on June 9> 1968.

PETTINATO described WRIGHT as follows:

Name
Race
Sex
Birth Data

Height
Build
Hair
Other

JOHN DAVIS WRIGHT 
Negro

SWJ^^^S lahoma 

5'6”
Medium
Black, short
Unshaven; coarse skin; 
Southern accent
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The following description of PETTINATO was obtained 
through observation and interview:

Name 
Sex 
Race 
Birth Data

Residence

Height 
Weight 
Hair 
Eyes 
Social Security No. 
Person Who Will 
Always Know Her 
Whereabouts

Miss CAROLINE MARY PETTINATO 
Female

Scranton, Pennsylvania
Hope Hotel
Room 208
Los Angeles, California
5'6"
135 pounds
Brown

Mrs. ALICE YANOSHAT
1358 North Main Avenue 
Scranton, Pennsylvania




